

大牧人
Big Herdsman



吊顶进风窗
Ceiling air inlet



吊顶进风窗安装于猪舍吊顶，电机控制。可用于全年通风，可连接环境控制器，根据舍内环境，自动控制开口大小及方向。

The ceiling air inlet is installed on the ceiling of pig house and controlled by motor. Ventilation for one year, can be connected to the environment controller, according to the house environment, automatic control of the size and direction of the opening.

大牧人机械(胶州)有限公司
BIG HERDSMAN MACHINERY(JIAOZHOU) CO.,LTD

让养殖变得简单/可靠/环保/高效
Simple/Reliable/Green/Efficient



技术说明/Technical Description

- 吊顶进风窗，由驱动牵引联动，控制扇叶角度，调节出风口大小；
- 根据舍内温度，实现自动控制，极大保证舍内温度稳定，降低冷应激对猪只的刺激；
- 扇叶角度无极调节，能精准的控制猪舍内的进风量及猪只的需求体感；
- 框体、扇叶挤出工艺，PVC材质；端板注塑工艺，ABS材质；
- 使用不锈钢配件拼装，结构稳定，防腐耐用。



- Ceiling air inlet, driven by traction linkage, control blade Angle, adjust the size of the air outlet;
- According to the temperature in the house, automatic control, greatly ensure the stable temperature in the house, reduce the stimulation of cold stress to pigs;
- Fan blade Angle stepless adjustment, can accurately control the intake air volume and pig needs body sense;
- Frame body, fan blade extrusion process, PVC material; End plate injection molding process, ABS material;
- Stainless steel fittings, stable structure, durable corrosion resistance.

产品参数Product parameters

应用	Use	冬季吊顶进风 Winter ceiling ventilation
最大风量	Max airflow rate	3600m ³ /h (-20Pa)
洞口尺寸	Opening hole size	670*500mm
材料	Material	扇叶PVC、端板ABS PVC fan blade, ABS end plate
驱动形式	Driving mode	手动、电动 Manual, Auto
性能	Performance	稳定、耐蚀、防腐 Stability, corrosion resistance, anti-corrosion



大牧人机械(胶州)有限公司

地址: 青岛市胶州市经济技术开发区尚德大道与黄河路交汇处

电话: 0532- 6696 2293

网址: www.bigherdsman.com

BIG HERDSMAN MACHINERY(JIAOZHOU) CO.,LTD

Add: Shangde Avenue and Huanghe Road Intersection, Jiaozhou Economic and
Technological Development Zone, Qingdao city, Shandong Province

Tel: +86-532-6696 2293

Website: www.bigherdsman.com



网站/Website



微信扫描二维码，关注大牧人